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1. Iedereen wordt welkom geheten door de voorzitter.  
 Aanwezigen:  Kora van Wesel, Eric van Beek, Margaret van Beek, Roel Louwes, Merlin Neeter, 

Froukje Herder, Neel van Mourik, Wim Kunst, Nina Boonstra, Henk Reinders, 
John Ham, Freddie Dillingh, Jetske Dillingh, Bart Beukers.  
Mensen van de gemeente stellen zich voor: Harm Betten en Arenda Broersma van 
Ooststellingwerfs Belang zijn aanwezig en Marten Tel, dorpencoördinator. Ook 
aanwezig: Jan van Gelderen(PB Appelscha) en Stinie Meijer, 200 jaar Appelscha.  

 Afmeldingen: Rennie van der Velde, Monique Beijer en Alie Jansen. 
 Koffie en thee in de pauze zijn voor rekening van PB, consumpties na de vergadering op eigen 

kosten. 
 

2. N.a.v. de notulen van 10-04-2024: de statuten hoeven niet aangepast te worden omdat ze nog 
niet verouderd zijn en de Wet gaat immers boven statuten. 

 De mail uit 2023 die Henk van Dijk voorgelezen had willen hebben was gericht aan de secretaris 
en niet aan de vergadering, dus is deze terecht niet voorgelezen.  

 

3. Er zijn geen mededelingen en/of ingekomen stukken. 
 

4. 200 jaar Appelscha: doet Ravenswoud wel of niet mee? Laat de vergadering daarover beslissen. 
Het woord is aan Jan van Gelderen. Deze vertelt over de ontstaansgeschiedenis van Appelscha, 
hoe de vervening vanuit Friesland hier naartoe kwam en het graven van de vaart. De vaart is in 
1827 klaar en daarmee bestaat Appelscha in 2027 200 jaar. Volgens Van Gelderen zijn de dorpen 
Appelscha, Appelscha-Boven en Ravenswoud (eerder Appelscha Derde Wijk) onlosmakelijk met 
elkaar verbonden.  

 Stienie Meijer heeft veel ideeën over hoe dit feest te organiseren. Bv. door belangrijke mensen 
van vroeger en nu in het licht te zetten, door bv. portretten van hen te maken door plaatselijke 
kunstenaars en hun verhaal te vertellen. Er een route van maken door de verschillende dorpen. 
Ander idee: laat scholen een project maken door te vertellen hoe leerlingen de toekomst zien. 
Ander idee: de route van de tram – die ooit door de dorpen liep – markeren met bloemen. Ook 
nog: kan er een “veenschip” in de Eerste Wijk komen te liggen? Of een projectie ervan? Elk idee 
is er één! 

 In de werkgroep die nu al bezig is zitten vertegenwoordigers van o.a. Laudando, SBB, de onder-
nemersvereniging, PB Appelscha, PB Appelscha-Boven en particulieren, o.a. Wieger Veenjer. 

 Wim Kunst stelt voor in het dorp te peilen of er mensen enthousiast zijn om mee te doen, door 
een stukje in “De Wyken” te plaatsen. Afgesproken is dat Jan van Gelderen en Stienie Meijer een 
wervend stukje voor de komende aflevering van “De Wyken” gaan schrijven.  

 De stemming in de vergadering is: “Ravenswoud staat achter het idee en doet mee”. Er kunnen 
alleen nog geen vrijwilligers aan geplakt worden. 

 Idee is ook om in elke uitgave van “De Wyken” de komende tijd een aflevering “Appelscha 200” 
te hebben.  

 

5. Dorpsbeheer en lopende zaken:  
 ● AED: vervanging wordt geregeld. Financiering ervan gebeurt door Stichting ‘Hartzeker’.  
 ● Zendmast: er is bezwaar aangetekend bij de Raad van State door een aantal dorpsbewoners.  
 ● NM: jaarlijks overleg is geweest, o.a. over de boomkikkerkwestie, de transportband over het 

Fochtelooerveen, een excursie. Schaatsen moet deze winter weer mogelijk zijn, dus de wijken 
worden schoongemaakt. Over het kadeherstel is gezegd dat het het water in de vakken moet 
houden; NM ziet niet dat dit wateroverlast in Ravenswoud kan veroorzaken.  

 ● Natte Voeten: al een jarenlang slepende kwestie. Ook nu is nog geen oplossing in zicht. Er is 
contact met een nieuwe adviseur van Sweco. Op 13 november a.s. is er opnieuw een 
bijeenkomst tussen de verschillende partijen in het dorpshuis. Mathilde gaat navragen waarom 
het Wetterskip er niet bij is. John Ham stelt dat de gemeente er een veel actievere rol in zou 
moeten nemen; vergelijkt dat de wateroverlast een ‘Groningen 2.0’ aan het worden is. 
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 ● Belloo: Mathilde vertelt over de gang van zaken. Kora en Angelique zijn er vanuit het dorp 

mee bezig gegaan terwijl Franke vanuit PB er mee aan de gang was. Door onduidelijkheid bij 
de gemeente en niet terugbellende ambtenaren heeft het veel langer geduurd dan verwacht. 
Aan Kora en Angelique is de toezegging gedaan dat de Belloo na Oud-en-Nieuw geplaatst zal 
worden. Hebben contact met Bert Knorren. De gemeente zal het schoonhouden.  

 

6. Vertegenwoordigers gemeente. Is er nieuws of ter zake doende informatie voor het dorp? 
 ● Marten Tel: vertelt over bestuurscoaches, deze kunnen ondersteuning bieden aan stichtingen 

en verenigingen. Bij het Mienskipsfûns en het Bank Bercoop Fonds kan financiering 
aangevraagd worden. Ook opbouwwerkers kunnen hulp bieden.  

 ● Vraag Roel Louwes: er zijn buiten het dorp snelheidsbeperkende maatregelen genomen; 
waarom niet ook in het dorp? Zou willen dat de gemeente ook in het dorp maatregelen neemt.  

 ● Wim Kunst: de drempels buiten het dorp zijn te smal. Eric: Hier wordt aan gewerkt.  
 

7. Bestuur: aftredend en herkiesbaar voor in elk geval één jaar (tot 01-07-2025): Marga Collé. De 
vergadering is akkoord.  

 Vaststelling contributie 2025: blijft onveranderd.  
 

8. Verandering van huisbankier; Marga legt een en ander nogmaals uit. Nu de Rabobank, is duur; de 
ABN-AMRO is een stuk goedkoper voor verenigingen en stichtingen. Voorstel is om over te 
stappen. Vergadering gaat akkoord.  

 

9. Mededelingen Dorpshuis. Mathilde vertelt over de kascontrole, deze wordt volgende week afgerond.  
 Bart Beukers:  
 ● Groot deel van alle werkzaamheden die gedaan zijn is niet te zien: vloerisolatie, warmte-

pompen, plafonds geschilderd. Dit jaar zal er nog een gietvloer achter de bar en in de keuken 
aangebracht worden.  

 ● Bar in de grote zaal bijna klaar; in de pauze kunnen we kijken.  
 ● In 2025 wordt de kleine zaal verder aangepakt en zal deze de uitstraling van een café krijgen.  
 ● Het gat in de begroting dat er in april nog was, is inmiddels door de gemeente gedekt. 
 ● Verder heeft het bestuur wel ideeën, maar kwe unnen niet alles aanpakken vanwege te weinig 

bestuursleden. Na 1 januari mogen we geen verplichtingen meer aangaan en geen geld 
uitgeven omdat het bestuur niet voltallig is.  

 ● Ook de verlichting buitenom zal nog worden aangepakt.  
 ● Mensen die willen, kunnen op dinsdagavond mee komen doen met de klussenavonden. 
 

10. Rondvraag 
 ● Roel Louwes: over het speeltuintje, een van de toestellen verkeert in erbarmelijke staat. De 

activiteitencommissie is bezig met herontwikkeling. Wie is er verantwoordelijk wanneer er iets 
gebeurt? Mathilde neemt contact op met de gemeente.  

 ● John Ham: over de wildernis op het sportveld. Wat moet er mee gebeuren? Wat hem betreft 
gaat de bulldozer er overheen. De voorzitter vertelt over de totstandkoming van het ver-
nieuwde sportveld. Het Dorpshuis ontvangt jaarlijks geld vanuit de gemeente voor het onder-
houd ervan; dit is de afgelopen jaren niet gebruikt, het is ‘niet-geoormerkt geld’. Indertijd was 
het idee dat het met het onderhoud wel goed kwam, dat kwam het niet. Geldt ook voor de 
bloemenweide, is niets van terecht gekomen. Heel jammer. Wat nu? Het dorpshuis blijkt een 
bosmaaier te hebben en Neel van Mourik gaat ermee bezig en zal het pad herstellen.  

 ● Roel Louwes is niet te spreken over het onderhoud van de verbindingswijk vanaf de Dam t/m 
het huis van Grietje van Buiten. Advies: meldt het via de Beter Buiten app; zal dat gaan doen. 
Werkt goed, meldingen via deze app.  

 

11. Sluiting van de vergadering. Iedereen wel thuis en bedankt voor de inbreng. 

❖ ❖ ❖ 


